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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Fontos e a kormány számára a Balaton és térségének idegenforgalmi vállalkozóinak a
jövője?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István
gazdasági és közlekedési miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Hivatkozva a 1075/2003 (VII.30.) Kormány határozatra, amely a Balatonnal kapcsolatos
fontos kérdésekről szól az alábbiakat kérdezem :

•

	

Fontos -e a tárca számára a Balaton környéki idegenforgalmi vállalkozások sorsa, és
mit tesz a tárca a gyengülő Balatoni idegenforgalom segítése érdekében?

•

	

Milyen stratégiai fejlesztések várhatók a jövő évben a Balatoni szezon hosszabbítása
érdekében?

•

	

Milyen állami források állnak rendelkezésre a Balatoni vízvédelmi és idegenforgalmi
fejlesztésekre, a célelőirányzatokban és melyikben?

Várom válaszát!

Budapest, 2003 . december 16 .
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